
protokół Nr xxxvl
z sesji Rady Gminy Bralin
w dniu 22 listopad a 201,6 r.

Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Gminy Bralin, rozpoczęła się o godz. 15.30 i trwała do
godz. 16.00,
porzadek obrad:

1. Otwarcie sesji ł stwierdzenie prawomocnościobrad,
2. Uchwalenie porządku obrad.
3. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z innymi gminami w zakresie realizacji

Projektu pn.,,E-samorząd narzędziem partycypacjispołecznej i rozwoju usług publicznych
w Wielkopolsce".

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwaty budżetowej na 2016 rok.

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Bralin na lata 2Ot6-2022.

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pozytku
publicznego na 2017 rok.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/55/2015 Rady Gminy Bralin z dnia
15 paŹdziernika 2015 r. w sprawie: określenia szczegótowych warunków przyznawania
iodpłatnoŚci za usługi opiekuńcze ispecjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi
Świadczone przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Bralinie, a takze
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu
ich pobierania.

8. Zamknięcieposiedzenia.

Pkt 1} Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
Otwarcia posiedzenia o godzinie 15.30 dokonał przewodniczący Rady Gminy Bralin

Grzegorz Lemanik.
Przewodniczący obrad powitał przybyłych na dzisiejsze posiedzenie radnych, wójta gminy
pana Romana Wojtysiaka, zastępcę wójta pana Roberta Kieruzala, sekretarza pana Zbigniewa
Łatkę, sołtysa wsi Nowa Wieś Książęca pana Adama Hełmińskiego, kierownik GOPS panią
J ustyn ę Świ e rczyńską, p rzedstawici e l i med iów oraz przybyłą p u b l iczn ość.

W dzisiejszym posiedzeniu udział bierze ].]. na stan ogólny 15 radnych, co pozwala zgodnie
z przepisami prawa obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Nieobecni: Aldona Głąb, Leszek Głąb, Roman Lemanik i Piotr Twardowski.

Pkt 2) Uchwalenie porządku obrad.
Przewodniczący rady nadmienił, że dzisiejsze posiedzenie zostało zwołane na wniosek wójta,
Porządek obrad został dołączony do wniosku.
W związku z przybyciem na posiedzenie radnego Leszka Głąba od tego momentu w obradach
udział bierze L2/1,5 radnych.
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Przewodniczący zapytał czy są propozycje zmiany porządku obrad. Wniosków nie zgłoszono,
wobec czego przewodniczący obrad przystąpił do głosowanie - poprzez podniesienie ręki - w
sprawie przyjęcia porządku obrad:
wvnik głosowania:
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych,
ZA- przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych,
PRZEC|W _ 0,

GŁosY WSTRZYMUJĄcE - 0.

Rada porządek obrad przyjęła bez zmian.

Pkt 3) Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z innymi gminami w zakresie realizacji
projektu pn. ,,E-samorząd narzędziem partycypacji społecznej i rozwoju usług
pubIicznych w Wielkopolsce".

Uzasadnienie przedstawił sekretarz, który nadmienił, że gmina Bralin zadeklarowała
przystąpienie do wspólnego projektu związanego z rozwojem elektronicznych usług
pu b licznych.
Akces ten wiąże się z koniecznością podjęcia powyższej uchwały a także uchwały zmieniającej
Wieloletnią Prognozę Finansową.
Szacuje się w przybliżeniu udział gminy w projekcie na kwotę 355.000,00 zł.
W związku z brakiem pytań i uwag do uzasadnienia przewodniczący rady przystąpił do
odczytania projektu uchwały w sprawie współdziałania z innymi gminami w zakresie realizacji
Projektu pn.,,E-samorząd narzędziem partycypacji społecznej irozwoju usług publicznych w
Wielkopolsce".
Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i nie wniesiono uwag.
Przewodniczący rady zamknął dyskusję nad projektem i przystąpił do głosowania - poprzez
podniesienie ręki - za przyjęciem przedmiotowej uchwały.
Wvnik głosowania:
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych,
ZA- przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,
PRZEC|W - 0,

GŁoSY WSTRZYMUJĄCE - 0.
Rada podjęła uchwałę nr XXXV|/146/201,6.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pkt 4) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok.
Uzasadnienie przedstawił wójt, który wspomniał, ze wyjaśnienie podjęcia uchwały szczegółowo
opisano w uzasadnieniu do przedłożonego radnym projektu. W zmianach do budzetu
uwzględniono pisma wojewody, wpływy z podatków, dokonano przeniesień pomiędzy działami i

Paragrafami, skorygowano wysokość opłaty środowiskowej, dokonano zakupu usług
remontowych dla urzędu gminy, dokonano zmian w planie finansowym GOPS, zwiększono środki
na utrzymanie podopiecznych w domach pomocy społecznej.
PYtanie do uzasadnienia zadał radny Kamil Lenort, który poprosił o doprecyzowanie zapisu
odnoszącego się wydatków związanych z zakupem usług remontowych dla urzędu gminy.
WÓjt odPowiedział, że mowa o wydatkach poniesionych na biezący remont elewacji urzędu,
konieczny ze względów bezpieczeństwa i związany z ubytkami tynku. ponadto w urzędzie ma
miejsce malowanie korytarzy i klatki schodowej.
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Radny Kamil Lenort wspomniał, ze był składany wniosek na termomodernizację urzędu i chciałby
dowiedzieĆ się jak sprawa wygląda na chwilę obecną w kontekście prowadzonych remontów.
wójt odpowiedział, że na jednej z poprzednich sesji wycofano tę inwestycję z wpF.
Zastępca wójta wtrącit, że to nie znaczy, iż nie są podejmowane próby pozyskania środków na
ten cel, a wspomniane remonty, nie są zadaniem inwestycyjnym.
W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do uzasadnienia przewodniczący rady przystąpił
do odczytania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok.
Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i nie wniesiono uwag.
Przewodniczący rady zamknął dyskusję nad projektem i przystąpił do głosowania - poprzez
podniesienie ręki -za przyjęciem przedmiotowej uchwały.
wvnik głosowania:
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych,
ZA- przyjęciem uchwały głosowało 1_2 radnych,
PRZEC|W * 0,
GŁoSY WSTRZYMUJĄcE - 0.

Rada podjęła uchwałę nr XXXVI/1-47/2016.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pkt 5) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Bra]in na lata 2OL6-2022.

Uzasadnienie przedstawił sekretarz, który nadmienił, ze realizacja projektu e-samorząd
odbywałaby się w latach żOI7 i 2018 stąd zadanie - jako nowe nalezy wprowadzić do WPF
wraz z uwzględnieniem wkładu własnego. Jezeli projekt uzyska dofinansowanie w ramach
WRPO wówczas w dokumencie uwzględnione zostaną pełne kwoty.
W związku z brakiem pytań i uwag do uzasadnienia przewodniczący rady przystąpił do
odczytania projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Bralin na lata żOL6-ż022.
Do projektu uchwały nie zgtoszono pytań i nie wniesiono uwag,
Przewodniczący rady zamknął dyskusję nad projektem i przystąpił do głosowania - poprzez
podniesienie ręki - za przyjęciem przedmiotowej uchwały.
wvnik głosowanla:
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych,
ZA - przyjęciem uchwały gtosowało 12radnych,
PRZEC|W - 0,

GŁosY WSTRZYMUJĄcE _ 0.

Rada podjęła uchwałę nr XXXV|/148/2Ot6.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pkt 6} Podjęcie uchwały w sprawie uchwaIenia rocznego programu współpracy z

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na 2017 rok.

Uzasadnienie przedstawił zastępca wójta, który powiedział, że jak corocznie rada jest
zobIigowana do przyjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz
podmiotami prowadzącymi działalność pozytku publicznego. Program został opublikowany na
stronie urzędu i przekazany do konsultacji. Zastrzeżeń nie wniesiono, dlatego projekt
przekazano radnym.
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W związku z brakiem pytań i uwag do uzasadnienia przewodniczący rady przystąpił do
odczytania projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na 20].7 rok.
Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i nie wniesiono uwag.
Przewodniczący rady zamknął dyskusję nad projektem i przystąpił do głosowania - poprzez
podniesienie ręki - za przylęciem przedmiotowej uchwały.
wvnik głosowania:
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych,
ZA - przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,
PRZEC|W _ 0,

GŁosY WSTRZYMUJĄCE - 0.
Rada podjęła uchwałę nr XXXV|/149l2OL6.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Pkt 7) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/55/2015 Rady Gminy Bralin z dnia
15 paŹdziernika 2015 r. w sprawie: określenia szczegółowych warunków przyznawania
i odpłatnoŚci za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi
Świadczone przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Bralinie, a także
szczegółowych warunków częściowego Iub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu
ich pobierania.

Uzasadnienie przedstawiła kierownik GOPS, która zaznaczyła, że w związku ze zmianą
przepisów dotyczących minimalne8o wyna8rodzenia za wykonywanie zleceń lub świadczenie
usług należało dokonać stosownych zmian w uchwale odnoszącej się odpłatności za usługi
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze i zwiększyć koszt jednej roboczogodziny usługi
opiekuńczej i specjalistycznej usługi opiekuńczej do kwoty 1,3,0O zł
W związku z brakiem pytań i uwag do uzasadnienia przewodniczący rady przystąpił do
odczytania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/55/2015 Rady Gminy Bralin z
dnia 1-5 paŹdziernika żOI5 r. w sprawie: określenia szczegółowych warunków przyznawania i

odpłatnoŚci za usługi opiekuńcze ispecjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób zzaburzeniami psychicznymi świadczone przez
Gminny OŚrodek Pomocy Społecznej w Bralinie, a także szczegółowych warunków
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania.
Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i nie wniesiono uwag.
Przewodniczący rady zamknął dyskusję nad projektem i przystąpił do głosowania - poprzez
podniesienie ręki - za przyjęciem przedmiotowej uchwały.
wvnik głosowania:
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych,
ZA - przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,
PRZEC|W - 0,

GŁoSY WSTRZYMUJĄCE - 0.

Rada podjęła uchwałę nr XXXV|/150/2016.
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Przewodniczącv obrad zaznaczył, że podczas dzisiejszego posiedzenia nie przewidziano
punktu poŚwięconego wolnym głosom i wnioskom nie mniej pragnie zapytać czy ktoś chciałby
zabrać głos.

WÓjt powiedział, że otrzymał z kancelarii prawnej pismo dotyczące zakupu przez gminę Bralin
$runtu od państwa Pelagii i Henryka Góreckich, które przekazuje radnym celem zapoznania
się,
Przewodniczący rady nadmienił, że kopia wspomnianego pisma została radnym rozdana i na
najbliższej wspólnej komisji będzie ono przedmiotem obrad,

Pkt 8) Zamknięcie posiedzenia.

Po wyczerpaniu tematów przewidzianych na dzisiejsze posiedzenie przewodniczący zamknął
obrady XXXV| sesji Rady Gminy Bralin i podziękował obecnym za udział,

Załącznik:
Nagranie XXXV| sesji.

protokołowała ; Anna piasecka

'y [,RZF.\1 {}D\lqZĄCY
[łilłlr (;rurinr dralin

, -Ą-,/
Grz{(łot,z Lemąnik

/podpis/
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